
نرش بخش به پروژه فرودگاه بین الملل چابهار مغایر مناف مل است

قالیباف از سفر به سیستان و بلوچستان در آینده نزدی خبر داد.

موهبت استانداری سیستان و بلوچستان؛ احمدعل و امور بین الملل منطقه آزاد چابهار به نقل از روابط عموم به گزارش روابط عموم

در این دیدار با اشاره به اینه استان سیستان و بلوچستان در کانون توجه مسوولان بخشهای مختلف کشور است، اظهار کرد: با توجه

به اسناد بالا دست استان از جمله مطالعات توسعه محور شرق، سند توسعه سواحل مران و سند آمایش استان، طرح توسعه استان در

مسیر مناسب قرار گرفته و از لحاظ علم و فن و مبتن بر الوی ارایه شده در اسناد مزبور پیش م رود.

وی با اشاره به برخ پروژههای بزرگ از جمله طرح ۴۶هزار هتاری شبه آبیاری کشاورزی اراض سیستان، توسعه بنادر استان،

توسعه منطقه آزاد چابهار، راهآهن چابهار‐ زابل‐ مشهد، بزرگراه چابهار‐ زاهدان‐ مشهد، فرودگاه بین الملل چابهار، توسعه بازارچه

ها و مرزهای رسم، طرح های مختلف در حوزه آب و شبه های آبرسان، گاز و ترانزیت، سامانده حاشیهنشین و ساخت حدود

۷۰هزار واحد مسون برای مردم استان، آن ها را متضمن افق روشن و اثرگذار در توسعه مل پایدار کشور و گام شتابان در رسیدن

استان به میانین شاخص های برخورداری و رفاه توصیف کرد.

استاندار با اشاره به مشلات پیش آمده اخیر در خصوص فرودگاه چابهار گفت: این پروژه ها در راستای رهنمودهای رهبر معظم

مل و مصال نسبت به آن مغایر مناف رش بخشران در دستور کار دولت و نظام است و نانقلاب در خصوص توسعه سواحل م

است.

موهبت گفت: تمام طرح ها و برنامههای توسعه در استان مستند و مبتن بر رهنمودها و یافته ها و الوهای ارایه شده در مطالعات و

اسناد فرادست استان از جمله سند توسعه سواحل مران و سند آمایش استان اجرا م شود و هی نرش و سلیقه بخش و گروه در آن

راه نیافته است.

 

توجه ویژه به سیستان و بلوچستان در برنامه هفتم توسعه

رییس مجلس شورای اسلام نیز، اقدامات انجام شده و در دست انجام را موجب تحول اساس در این استان توصیف کرد و گفت:

قطعاً در برنامه پنساله هفتم توجه جدی به این استان خواهیم داشت و سیستان و بلوچستان باید به سط میانینهای توسعهای کشور

برسد.

محمدباقر قالیباف با تاکید بر اینه کار کارشناس لازم انجام و نیازها و اولویت ها مشخص و اعلام شود تا در برنامه منظور شوند،

گفت: برای شوفای استان و کشور باید زیرساخت های لازم توسعه در سیستان و بلوچستان فراهم شود و مجلس اهتمام لازم به این

مهم دارد.

رییس قوه مقننه با اشاره به مشلات پیش آمده اخیر در خصوص فرودگاه چابهار، گفت: همه باید به توسعه منطقه به عنوان سیاست

های نظام، ناه هم افزای داشته باشیم و در جهت پیشبرد امور کم کنیم.

 



چابهار؛ مهمترین معبر تجاری اقیانوس هند و آسیای مرکزی است

نماینده مردم زاهدان و عضو کمیسیون امنیت مل و سیاست خارج مجلس شورای اسلام نیز که در این دیدار حضور داشت، با اشاره

به اینه نرش بین الملل به چابهار به عنوان مهمترین معبر تجاری حوزه اقیانوس هند و آسیای مرکزی است و باید از این ظرفیت و

فرصت استثنای بهترین بهرهبرداری را داشته باشیم گفت: به پروژههای توسعه استان و زیرساخت های کلان نباید ناه بخش و

دستاه داشته باشیم.

فدا حسین مال گفت: نرش بخش و دستاه، فرصت سوزی بزرگ نسبت به ظرفیتهای توسعه فراروی کشور است.

وی با بیان اینه امروز به توسعه سواحل مران باید به عنوان ی برنامه کلان مل نریسته شود خواستار توجه بیش تر مجلس به این

موضوع شد.

نماینده مردم زاهدان در مجلس شورای اسلام ادامه داد: نرش های بخش با ایجاد تاخیردر روند توسعه، موجب مشود فرصت

مناسب برای رقبای ایران فراهم شود.

مال تاکید کرد: باید با کارشناس و همدل موارد ابهام و اختلاف، رف و روند توسعه را شتاب بیش تری بدهیم.

گفتن است در این دیدار موهبت استاندار و مال نماینده مردم زاهدان، مجددا از رییس مجلس شورای اسلام برای سفر به سیستان

و بلوچستان دعوت کردند و قالیباف با ابراز اشتیاق به دیدار مردم استان سیستان و بلوچستان، از سفر قریب الوقوع خود به این استان

خبر داد.


